

**WEEE Statement / Registration****WR9QA1200LCPNAIMR6B****Overview:**

The Waste Electrical and Electronic Equipment Directive (WEEE Directive) is the European Community Directive 2012/19/EU on waste electrical and electronic equipment (WEEE)

The WEEE Directive set collection, recycling and recovery targets for all types of electrical goods, with a minimum rate of 4 kilograms per head of population per annum recovered for recycling by 2009.

The WEEE symbol on the product or on its packaging indicates that the product must not be disposed of with normal household waste. Instead such marked waste equipment must be disposed of by arranging to return to a designated collection point for the recycling of waste electrical and electronic equipment. By separating and recycling this waste equipment at the time of disposal will help to conserve natural resources and ensure that the equipment is recycled in a manner that protects human health and the environment.

This directive:

- (1) Requires manufacturers of electrical and electronic equipment who sell into EU countries to label the equipment for appropriate disposal,
- (2) Encourages consumers of such equipment to appropriately recycle the equipment at the end of their lifespan.

WEEE Compliance Statement:

GlobTek, Inc. is committed to meeting all requirements of the WEEE directive (2012/19/EU).

All qualifying products that are subject to the WEEE Directive and supplied by GlobTek, Inc. are compliant with the WEEE marking requirements. Such products are marked with the "crossed out wheeled bin" WEEE symbol shown above and in accordance with European Standard EN 50419.

GlobTek Registration:

<https://www.stiftung-ear.de/de/kontakt/zustaendigkeiten-und-servicezeiten/>

<https://www.ear-system.de/ear-verzeichnis/hersteller#no-back>

stiftung **ear**
elektro-altgeräte register®

WEEE-Reg.-Nr. DE: 16573743

Manufacturer / Authorized Representative Name: GlobTek Deutschland GmbH

Dave Duff (djd)

Director of Global Quality Assurance

**GlobTek, Inc.***Over 30 Years of Service Since 1984*

Corporate Headquarters

186 Veterans Dr. Northvale, NJ 07647 USA

Direct Phone: 1.201.784.1000 x132

www.globtek.com**Disclaimer:**

THIS STATEMENT IS FOR INFORMATIONAL PURPOSES ONLY, DOES NOT CONSTITUTE A LEGAL REPRESENTATION AND DOES NOT CREATE OR CONFIRM THE EXISTENCE OF ANY RIGHTS, LIABILITIES OR OBLIGATIONS OF GlobTek, Inc., ITS AFFILIATES, ANY OF THEIR RESPECTIVE CUSTOMERS OR ANY OTHER PERSON. THE SALE OF GLOBTEK, INC. PRODUCTS SHALL BE GOVERNED EXCLUSIVELY BY THE TERMS AND CONDITIONS SET FORTH IN THE APPLICABLE GLOBTEK, INC. SALES AGREEMENT



WEEE-Erklärung / Registrierung

WR9QA1200LCPNAIMR6B

Überblick:

Die Richtlinie über Elektro- und Elektronik-Altgeräte (WEEE-Richtlinie) ist die Richtlinie 2012/19/EU der Europäischen Gemeinschaft über Elektro- und Elektronik-Altgeräte (WEEE).

Die WEEE-Richtlinie legt Ziele für Sammlung, Recycling und Verwertung für alle Arten von Elektrogeräten fest, wobei bis 2009 eine Mindestmenge von 4 Kilogramm pro Einwohner und Jahr zum Recycling zurückgewonnen wird.

Das WEEE-Symbol auf dem Produkt oder seiner Verpackung weist darauf hin, dass das Produkt nicht mit dem normalen Hausmüll entsorgt werden darf. Stattdessen müssen solche gekennzeichneten Altgeräte entsorgt werden, indem dafür gesorgt wird, dass sie an einer dafür vorgesehenen Sammelstelle für das Recycling von Elektro- und Elektronik-Altgeräten zurückgegeben werden. Durch das Trennen und Recyceln dieser Altgeräte zum Zeitpunkt der Entsorgung tragen Sie dazu bei, natürliche Ressourcen zu schonen und sicherzustellen, dass die Geräte auf eine Weise recycelt werden, die die menschliche Gesundheit und die Umwelt schützt.

Diese Richtlinie:

- (1) Verpflichtet Hersteller von Elektro- und Elektronikgeräten, die in EU-Länder verkaufen, die Geräte für die sachgerechte Entsorgung zu kennzeichnen,
- (2) Ermutigt die Verbraucher solcher Geräte, die Geräte am Ende ihrer Lebensdauer angemessen zu recyceln.

WEEE-Konformitätserklärung:

GlobTek, Inc. verpflichtet sich, alle Anforderungen der WEEE-Richtlinie (2012/19/EU) zu erfüllen.

Alle qualifizierten Produkte, die der WEEE-Richtlinie unterliegen und von GlobTek, Inc. geliefert werden, erfüllen die WEEE-Kennzeichnungsanforderungen. Solche Produkte sind mit dem oben gezeigten WEEE-Symbol "durchgestrichene Mülltonne" gekennzeichnet und entsprechen der europäischen Norm EN 50419.

GlobTek-Registrierung:

<https://www.stiftung-ear.de/de/kontakt/zustaendigkeiten-und-servicezeiten/>

<https://www.ear-system.de/ear-verzeichnis/hersteller#no-back>



WEEE-Reg.-Nr. DE: 16573743

Hersteller-/Bevollmächtigtenname: GlobTek Deutschland GmbH



Dave Duff (djd)

Direktor für globale Qualitätssicherung



GlobTek, Inc.

Over 30 Years of Service Since 1984

Unternehmenszentrale

186 Veterans Dr. Northvale, NJ 07647 USA

Telefon: 1.201.784.1000

www.globtek.com

Haftungsausschluss:

DIESE ERKLÄRUNG IST AUSSCHLIESSLICH INFORMATIONSZWECKEN UND STELLT KEINE RECHTLICHE ZUSICHERUNG DAR UND BEGRÜNDET ODER BESTÄTIGT NICHT DAS BESTEHEN VON RECHTEN, HAFTEN ODER PFLICHTEN VON GlobTek, Inc., SEINER TOCHTERGESELLSCHAFTEN ODER IHRER JEDER ANDEREN KUNDE. DER VERKAUF VON PRODUKTEN VON GLOBTEK, INC. UNTERLIEGT AUSSCHLIESSLICH DEN GESCHÄFTSBEDINGUNGEN, DIE IN DER ANWENDBAREN VERKAUFSVEREINBARUNG VON GLOBTEK, INC.